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Dr. Kövér László
az Országgyűlés elnök e
részére

Helyben

Tisztelt Elnök Úr !

Az Alaptörvény 7. cikk (2) bekezdése alapján, figyelemmel az Országgy űlésrő l szóló 2012. évi
XXXVI . törvény 42. § (8) bekezdésére, valamint az egyes házszabályi rendelkezésekről szóló
10/2014. (II . 24.) OGY határozat 124. § (1) bekezdésére kérdést kívánok benyújtani Dr. Fazekas
Sándor, földművelésügyi miniszterhez ,

„A kárt szenvedett szabolcsi gazdák számíthatnak-e kárenyhítési juttatásra? ”
címmel ,

amelyre a választ írásban kérem,

Tisztelt Miniszter Úr !

A Felső-szabolcsi térségben a rendkívüli meleg és száraz id őjárás következtében a növényi é s
gyümölcs kultúrákban soha nem tapasztalt hozamkiesés keletkezett . A vegetációs időszakban
mintegy 30 alkalommal hullott csapadék, de ebb ől 24 alkalommal minimális 1-5 milliméter között i
eső esett, csupán 4 alkalommal esett 10-13 milliméter között .

Az idei évben 5 alkalommal volt országos h őségriasztás, és szokatlanul sok volt a hőségnapo k
száma. A nagy hőséget nemcsak az emberek, hanem a növényi kultúrák (állatok, vadak, madarak) i s
megszenvedték . A rendkívüli aszály leginkább a növények hozamkiesésében jelentkeztek .

A kiesés kukoricából eléri a 65 %-ot, a napraforgóból a 72 %-ot, alma esetében pedig a 75 %-ot, a
gazdák becslése és a betakarított termés alapján . Azok a gazdák, akiknek a növényi kultúrája, illetve
a gyümölcs kultúrái aszályt szenvedtek, azt határid őn belül az MVH felé bejelentették .

Mindezek alapján kérdezem önt : van-e összesítés a térségben várható hozamkiesésekrő l? A
becslések szerint mekkora összeg ű kár keletkezett Szabolcs-Szatmár-Bereg megyében? A kárt
szenvedett gazdák számíthatnak e kárenyhítési juttatásra? Mikorra várható a térségre vonatkozóan a z
aszály közleményben való kihirdetése ?

Válaszait köszönöm !

Budapest, 2015 . október 5 .

Dr. Leg y Zsolt
országgyűlési képviselő
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